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25 januari 2021 
 
 
Vragen houtstook 
 
 
Geacht college, 
 
Mede n.a.v. de antwoorden die u gaf op vragen van het CDA over houtstook heeft de fractie van 
GroenLinks de volgende aanvullende vragen: 
 
1. Heeft het college overwogen om  voor Dordrecht regelgeving in relatie tot houtstook te 

ontwikkelen. Zo nee, waarom niet. Zo ja, waarom is daarvan afgezien. 
2. In het bestemmingsplan Vlijpark is opgenomen dat houtstook aldaar verboden is. Waarom in de 

gebied wel en elders niet? Zijn er andere gebieden die in uw visie voor een dergelijk verbod in 
aanmerking zouden kunnen komen? Zo ja, welke? 

 
Namens de fractie van GroenLinks  
 
Frans-Bauke van der Meer 


